
HK系列蜗轮丝杆升降机
HK Worm Gear Screw Lifter 

1、 严昂说明Product Introduction 

1.1 HK系列蜗轮丝杆升降机（又名干斤顶）：
1.2具有结构紧凑 、 体积小的特点 ，

1.3安装方便 、 形式多 ，

1.4可靠性离、 寿命长；
1.5具有起升 、 下降及借助辅件推进 、 翻转等多种功能；
1.6可单台使用 ， 也可多台组成使用 ，

1.7动力源广泛 ， 可用电动机或其它动力直接带动 ， 也可以用手动 ，

树

1.8通常用于低速重载的场合。 广泛应用于冶金、 机械、 建筑、 水利 、 医疗、 化工等各个行业。

1.1 HKseries worm gear screw lifter !other name is Jack); 
1.2 Compact structure, small size; 
1.3 Easy mounting, varied types; 
1.4 High reliability. L。ng service life; 
1.5 With the function of ascendi吨 ， descending, thrusting, overturrn吨，

1.6 Can be applied in one unit or multiple units; 
1.7 Wide motivity. It can be drived by electrical motor and manual force; 
1.8 It is usually used in low speed situation, widely used in the fields of metallurgy, mechanical, construction, 

chemical, irrigation works, mediat treatment 
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3、 安装万式Mounting Option 

基本型
Basic model
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1、 基本形式 螺母（蜗轮）转动丝杆上下移动 ， 此为普通型升降机安装方式。

※注意：丝杆在升降时 ， 会产生旋转力 ， 所以必须做好防止旋转的措施。

2、 止旋构造型·适用于顶端无连接下运转等各种不能实现防止旋转的场合 。

H K系列蜗轮丝杆升降机
HK Worm Gear Screw Lifter 

活动螺母构造型
Screw rotate without 1/uctuati。n
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3、 若想在有限的空间增长行程 ， 可选用活动螺母构造型。 此构造为丝杆旋转 ， 活动螺母移动。 着行程较
长时 ． 轴端应采用支撑方式 ， 可得到很好的传动效果。

Explaln: 
1、 Basic M。del: Screw fluctuate with rotation. This is the ins ta I lat ion for basic screw lifter 

※Notice: There will be rotation force when screw is ascending and decending. So it’s needto prevent rotation 
2、 Screw fluctuate without rotation: work under the situation than the shofe and hav’t connection and the I ife 

can’t rotate 
3、 Screw rotate without fluctuation: To get the longer travel, this prodel screw rotate without fluctuation is an。”1。n, which screw rotate and nut move. If longer travel shaft and with bracket will archien high efficing 

4、 轴指向表示Express of Shaft 。rientation

4,1 HK系列辅指向表示
Express 。f HK series Bearing 。rientati。n
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4.2 HKD系列辅指向表示

Express 。f HKD series Bearing 。rientati。n
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